

[Web](#) [Images](#) [Videos](#) [Maps](#) [News](#) [Shopping](#) [Gmail](#) [more](#) ▼



Try a new browser with automatic translation.

[Download Google Chrome](#)

From:  To:

#### Russian to English translation

It was more than a month since I first complained about in my Group Health Cooperative medical team of more pain. It was more than two weeks after my doctor diagnosed the problem and said that "it is possible, indeed necessary to have a reconstruction of jaw with bone from my leg, called the fibula free flap.

I lived in pain all the time, hoping that help will come soon. But since almost every step of my treatment should be approved and agreed upon due to the limitations of my insurance plan, there are too many people involved. And they're all human, they forget things, get distracted, to rely on others, localization, and more, we continue to do today. Several times, after waiting for someone to contact me for an MRI or CT, I could not stand the pain and called my doctor. Only to find that I myself have contacted such and such people for such a department ... Why do not they tell me about it from the start? Things seem to be moving only when I push my health and to remind them of themselves.

The only help I have received so far was a prescription pain reliever. But even the pills no longer help, and I can not eat or drink. I can not even speak, because now I am having cramps that almost paralyzed my face.

I wonder if the British, French or Canadian citizens are subjected to humiliation of their health systems as much as we here in the richest country in the world?

**New!** Click the words above to view alternate translations. [Dismiss](#)

Это было больше месяца, поскольку я впервые пожаловался на мой Group Health Cooperative медицинская бригада о усиление боли. Это было больше, чем две недели после моего доктор диагностировал проблемы и сказал, что "возможно, на самом деле необходимо иметь реконструкция челюсти с костной ткани и из моей ноге, называется малоберцовой бесплатно лоскут ".

Я жил в боли все это время, надеясь, что помощь придет скоро. Но так как почти каждый шаг моей лечение должно быть одобрено и согласовали из-за ограничений моей страховой план, Есть слишком много людей, вовлеченных. И все они человеческого, они забывают вещи, отвлекаться, полагаться на других, локализацию и многое другое, мы продолжаем делать и сегодня. Несколько раз, после ожидания для кого-то связаться со мной о МРТ или КТ, Я не мог терпеть боль и позвонил своему врачу. Только, чтобы узнать, что я сам должен связались таких и таких людей на такие-то отдела ... Почему они не говорят мне об этом с самого начала? Вещи, кажется, движется только тогда, когда я толкать моего медицинских и напомнить им о себе.

Единственная помощь я получил до сих пор был рецептов обезболивающее. Но даже таблетки уже не помогают, и я не могу есть или пить. Я даже не могу говорить, потому что теперь у меня возникли спазмы, что практически парализует мое лицо.

Интересно, если британские, Французский или канадские граждане подвергаются унижению их систем здравоохранения столько, сколько мы здесь, в самой богатой стране мира?

Allow phonetic typing

[Read phonetically](#)

Google Translate for my: [Searches](#) [Videos](#) [Email](#) [Phone](#) [Chat](#) [Business](#)  
[About Google Translate](#) [Turn off instant translation](#) [Privacy](#) [Help](#)